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Přítomni: Drobil Přemysl, Fiury Roman, Jurčík Miloslav, Klenovská Renata, Kuciánová 

Zdeňka, Hanák Vítězslav, Olšina Jaroslav, Scheichenostová Romana, 

Sokolínský Ivo, Vrána Martin 

Omluveni: Řezáč Vladimír 

 

Zasedání řídil:      Vítězslav Hanák, starosta obce 

Jmenováni byly ověřovatele zápisu: pan Roman Fiury a pan Ivo Sokolínský 

Starosta jmenoval zapisovatele zápisu:  paní Věra Stratilová 

IX. veřejné zasedání bylo zahájeno v   18:02 hod. 

 

1) zahájení 

 
Předsedající, starosta Vítězslav Hanák, zahájil zasedání přivítáním všech přítomných  

a konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina zastupitelů a zastupitelstvo je tedy usnášení 

schopné. 

Předsedající dále přítomné seznámil s pořadem IX. veřejného zasedání zastupitelstva obce 

Zborovice a přečetl všechny body programu, které byly následující: 

 
1) Zahájení, 

2) zpráva starosty obce, 

3) zpráva předsedy kulturní komise, 

4) pravomoc starosty k úpravám rozpočtu k 31.12.2023, 

5) rozpočet Mateřské školy Zborovice, příspěvková organizace, okr. Kroměříž 

6) záměr rekonstrukce vnitřních prostor objektu občanské vybavenosti stojící na pozemku 

parc.č. 1095v k.ú. Zborovice, 

7) rozpočet základní školy Zborovice, okres Kroměříž, příspěvková organizace, 

8) střednědobý výhled rozpočtu obce Zborovice, 

9) rozpočet obce Zborovice pro rok 2024, 

10) revokace usnesení č.15 z IX. veřejného zasedání ze dne 22.8.2019, 

11) diskuze, 

12) závěr. 

 
Předsedající vyzval k diskuzi o předloženém programu veřejného zasedání. 

 

Nikdo z přítomných se do diskuze nepřihlásil. 

 

Předsedající dal hlasovat o schválení předloženého pořadu IX. veřejného zasedání 

zastupitelstva obce. 

 

Pro:  10 

Proti:    0 

Zdržel se:   0 

 
usnesení č. IX/2023/1: Zastupitelstvo obce schvaluje program IX. veřejného zasedání 

zastupitelstva obce. 
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2) zpráva starosty obce 

 
Dámy a pánové, 

 

dovolte mi, v závěru roku, provést drobnou bilanci obecních záležitostí, které se dotkly bez 

přehánění nějakým způsobem každého z našich občanů obou obcí. Za uplynulé období, jsem 

celkem 6x svolal veřejné zasedání zastupitelstva obce, při nichž byla účast jednotlivých 

zastupitelů téměř 100%, což hodnotím jako zcela ojedinělé pokud se ohlédnu do minulosti. 

V průběhu roku řady zastupitelů opustil pan Timoteus Políček, který rezignoval na funkci 

zastupitele a byl nahrazen paní Renatou Klenovskou, taktéž z kandidátní listiny VIZE 

SLUŠNOSTI.  

 

V lednu nám byly předány poslední kontejnery z dotačního programu, do kterého jsme se 

zapojili v roce 2020, a díky kterému máme obce vybaveny novými kontejnery, které byly 

rozmístěny tak, aby jednotlivé vzdálenosti vyhovovaly především obyvatelů, tedy byly 

decentralizovány. Dále se pokračovalo na postupné rekonstrukci budovy obecního úřadu, kde 

prošla obnovou kancelář matriky, především elektroinstalace a omítky, stejně tak bylo 

pokračováno s drobnými opravami na sokolovně – zadní vstup u plánovaného venkovního 

parketu. 

 

Únor se vyznačoval vysazením 2.500 sazenic dubů a 500 sazenic javorů pracovníky obce v Malé 

Debři, někteří zastupitelé se rádi zúčastnili výběrových řízení například na dodavatele 

stavebních prací parkoviště u masny, oprav dlažeb před jídelnou ve škole, oprav chodníků  

u bytovek, výstavby dětského hřiště v Medlově. Všechny tyto práce byly již realizovány. 

 

Začátkem března byly zahájeny práce spojené s opravou parkoviště u masny, které byly koncem 

měsíce dokončeny, byly prováděny přípravné práce pro opravu klubovny ve II. NP sokolovny  

a připravována výstavba tanečního parketu a příjezdové cesty k zadnímu vchodu sokolovny. 

 

Elektroinstalační práce spojené s opravou klubu byly zahájeny začátkem dubna, omítky byly 

dokončeny začátkem následujícího měsíce. 

 

Celá sokolovna, vyjma klubu, šaten herců a chodby u šaten herců byla v průběhu května 

vymalována, byly zvoleny nové barvy, které se hodí k použitým materiálů podlah i k textilním 

doplňkům, jako je například opona. Naše obce byly v květnu plošně deratizovány ve třech 

týdenních dávkách. 

 

Téměř celý červen byl vyhrazen generální opravě stavební i technologické části ČOV, pod 

řekněme, 0 etapou rekonstrukce. Společnost SEZAKO provedla hrubou očistu a odvoz kalů 

z denitrifikační nádrže, následně byla celá nádrž otryskána a opatřena penetrací a uzavíracím 

nátěrem, který zajistí zřejmě další, dvacetiletou životnost betonové nádrže. Do nádrže 

denitrifikace byla uložena aerační technologie a nová míchadla, zajišťující řízený pohyb 

přibližně 300m3 šedé odpadní vody. ČOV je nyní připravena na očekávanou I. a II. etapu 

rekonstrukce. 
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Velké změny přinesl červenec a srpen do interiéru základní školy, kdy vysoutěžená společnost 

zahájila opravu podlahy před jídelnou, která byla dlouhodobě trnem v oku nejen hygienické 

stanici, ale také bezpečnostně nesplňovala požadované parametry. Nová dlažba byla 

dokončena v předposledním týdnu měsíce srpna a prováděné práce tak neomezily provoz školy. 

 

4. září, byl den, na který budou nejednou vzpomínat děti, které nastoupily poprvé do školky  

a také ty, které byly vroucně přivítány v I. ročníku základní školy. Koncem měsíce září, proběhlo 

již VII. veřejné zasedání, kde byl schválen záměr výstavby hasičské zbrojnice nebo například 

výstavba polyfunkčního domu, oprava šaten herců a také oprava střechy šaten, tribuny a 

zahrádky hospody na hřišti. 

 

Následující měsíc byla zahájena demontáž stávající krytiny střechy nad tribunou, obroušení  

a nátěr ocelové konstrukce, přípravné práce pro opravu šaten herců na sokolovně. 

 

V listopadu byla zahájena výstavba požární zbrojnice, která bude slavnostně předána SDH 

Zborovice k užívání předposlední srpnovou sobotu, bylo pokračováno v demontáži střešního 

pláště nad zahrádkou hospody na hřišti a kompletní střešní konstrukce šaten na hřišti. Opět 

byla provedena údržba ocelové konstrukce vč. statického vyztužení. 

 

Poslední měsíc v roce je tradičně spojen se sestavováním rozpočtu pro příští rok, který bude 

projednáván v bodě č.9 tohoto zasedání, rozsvěcení obecního vánočního stromu. Je soustavně 

prováděna oprava střechy nad šatnami, tribunou a zahrádkou hospody na hřišti, začátkem 

prosince, kdy nasněžila poměrně silná vrstva sněhu, zaměstnanci obce i přes neukázněné řidiče 

parkující zakázaným způsobem odvedli při snižování závad ve sjízdnosti a schůdnosti 

komunikací bravurní výkon. 

 

Závěrem krátké, ale myslím že obsáhlé zprávy starosty, chci požádat jmenovitě paní 

zastupitelku Klenovskou, kandidátku VIZE SLUŠNOSTI kandidující z druhého místa kandidátní 

listiny, a paní zastupitelku Scheichenostovou, kandidátku VIZE SLUŠNOSTI kandidující ze 

čtvrtého místa kandidátní listiny VIZE SLUŠNOSTI, aby se veřejně omluvily za chování svých 

spolukandidátů z uskupení VIZE SLUŠNOSTI. Tedy jmenovitě za pana Timotea Políčka, který 

byl na kandidátní listině VIZE SLUŠNOSTI lídrem tohoto uskupení. Bývalý zastupitel, který byl 

na kandidátní listině VIZE SLUŠNOSTI na čísle 1., hrubě slovně inzultoval pana zastupitele  

a předsedu kulturní komise, hrubě jej vyzval k opuštění veřejné kulturní akce, která se 

uskutečnila v prostorách bezplatně zapůjčených obcí a na kterou pan zastupitel Drobil stejně 

jako obec přispěl darem. Po hrubé slovní výzvě k opuštění veřejné akce členem výkonného 

výboru TJ PILANY Zborovice, tedy panem Políčkem, byl následně kolega zastupitel ve vnějších 

prostorách sokolovny zastaven panem Markem Šprňou, předsedou TJ PILANA Zborovice, který 

se pokusil pana zastupitele Drobila fyzicky napadnout bez příčiny a jasného důvodu. 

 

Chci tímto zdůraznit, že obec poskytla na tuto společenskou akci TJ PILANA Zborovice 

bezplatně sokolovnu, plnou finanční podporu na zajištění hudby, a také dar do tomboly, bavíme 

se o částce v tisících.  

 

Myslím, že výše popsané chování páni z kandidátní litiny VIZE SLUŠNOSTI vůči volenému 

zastupiteli obce je zcela nepřípustné, a proto požaduji po kandidátkách, volených 

zastupitelkách za VIZI SLUŠNOSTI, jejich veřejnou omluvu, vysvětlení situace vzniklé na 
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veřejné kulturní akci a distancování se od tohoto způsobu jednání jejich členů kandidátní listiny 

se zastupiteli obce.  

 

Podobným, těžko omluvitelným způsobem se choval v minulosti snad jen pan poslanec Macek. 

 

Žádám tedy paní zastupitelku Klenovskou, aby se k této záležitosti vyjádřila  

a zaujala k ní veřejný postoj, a to i z důvodu, že byla osobně přítomna na III. plese fotbalistů a 

šachistů.  

 

Paní zastupitelka Klenovská uvedla, že naše trestní i přestupkové právo je založeno na 

subjektivní odpovědnosti, tj. zjednodušeně nikdo nemůže odpovídat za čin, který nespáchal a 

nezavinil, takže se nemá za co omlouvat. 

 

Starosta požádal paní zastupitelku Scheichenostovou, aby se k záležitosti vyjádřila a zaujala 

k ní veřejný postoj, a to i z důvodu, že byla osobně přítomna na III. plese fotbalistů a šachistů. 

 

Paní zastupitelka Scheichenostová uvedla, že na plese byla, ale u popisované události ne. 

Zaujímá tedy stejné stanovisko jako paní zastupitelka Klenovská – nemá se tedy za co 

omlouvat. 

 

Starosta poděkoval všem přítomným za pozornost, závěrem konstatoval, že zastupitelstvo bere 

zprávu starosty na vědomí.  

 

3) zpráva předsedy kulturní komise 

 
Předsedající předal slovo předsedovi kulturní komise, aby seznámil přítomné s činností kulturní 

komise za uplynulé období. 

 

Vážení zde přítomni, jsem v nejkrásnějším období roku – času adventu a Vánoc. Času, kdy více 

přemýšlíme, obdarováváme, hodnotíme a bilancujeme. Proto i já se chci s Vámi podělit o krátké 

zhodnocení toho, čeho jsme tu byli všichni svědky na veřejných zasedáních a besedách s občany 

našich obcí. Všem nám jde o prosperitu a blaho obce, posunout se někam dál a být občanům 

blíže. 

Kandidovali jsem za různé strany, politická seskupení a zájmové organizace, ale tady už 

musíme své názory sjednocovat, vzájemně spolupracovat a pomáhat si. Všichni to pochopili, až 

na zástupce a stoupence VIZE SLUŠNOSTI. Jejich výroky, napadání, osočování, hanlivé 

nadávky, přezdívky a urážky jednotlivých členů zastupitelstva přerostly až ve fyzické napadení. 

A to je určitě již přes čáru. Já pod slovem slušnost si vybavím hodnoty jako vzájemná úcta, 

porozumění, vhodné chování, používání pěkných slov, respektování se a hlavně rozumný dialog.  

To, co po celý rok běželo na internetu a sociálních sítích, v tisku jako Kroměřížský deník  

a Týdeník je fakt už neúnosné. Jaké lži, nepravdy a nadávky na zastupitele naší obce se tam 

sdělují celému světu je nemorální. 

Myslím si tedy, že je na zástupcích VIZE SLUŠNOSTI, aby zvážili jednání svých stoupenců  

a omluvili se členům zastupitelstva a občanům, kteří byli svědky nečestných a mnohdy 

ponižujících jednání na veřejných zasedáních. 
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Na závěr bych chtěl poděkovat všem občanům a spolkům za pomoc v roce 2023 a popřát krásné 

a klidné Vánoce a do nového roku vše nejlepší. 

 

Děkuji za pozornost 

 

Starosta obce poděkoval předsedovi kulturní komise za zprávu z činnosti kulturní komise  

a v závěru bodu č.3 konstatoval, že zastupitelstvo bere zprávu o činnosti kulturní komise na 

vědomí. 

 

4) pravomoc starosty k úpravám rozpočtu k 31.12.2023 
 

Předsedající předložil zastupitelům žádost o udělení pravomoci starosty k provedením úprav 

rozpočtu za rok 2023 v neomezeném rozsahu, a to k 31.12.2023, z důvodu dorovnání 

jednotlivých položek rozpočtu. 

 

Předsedající vyzval přítomné k diskuzi nad projednávaným bodem. 

 

Nikdo z přítomných se do diskuze nepřihlásil 

 

Předsedající dal hlasovat o souhlasu s udělením pravomoci starosty k provedení úprav rozpočtu 

za rok 2023 v neomezeném rozsahu, a to k 31.12.2023, z důvodu dorovnání jednotlivých 

položek rozpočtu. 

 

 

Pro:  9 

Proti:  1 (Scheichenostová) 

Zdržel se: 0  

 

usnesení č. IX/2023/2: Zastupitelstvo obce uděluje pravomoc starostovi obce k provádění 

úprav rozpočtu za rok 2023 v neomezeném rozsahu k 31.12.2023. 

 

5) rozpočet Mateřské školy Zborovice, příspěvková organizace, 

okr. Kroměříž 
 

Předsedající předložil návrh střednědobého výhledu rozpočtu zřizované organizace – Mateřské 

školy Zborovice, příspěvkové organizace na roky 2025 a 2026. 

 

Předsedající vyzval přítomné k diskuzi nad projednávaným bodem. 

 

Nikdo z přítomných se do diskuze nepřihlásil 

 

Předsedající dal hlasovat o schválení návrhu střednědobého výhledu rozpočtu Mateřské školy 

Zborovice, příspěvkové organizace, okr. Kroměříž pro roky 2025 a 2026. 
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Pro:  10 

Proti:    0 

Zdržel se:   0 

 

usnesení č. IX/2023/3: Zastupitelstvo obce souhlasí návrhem střednědobého výhledu 

rozpočtu Mateřské školy Zborovice, příspěvkové organizace, okr. Kroměříž pro roky 

2025 a 2026. 

 
Předsedající předložil zastupitelstvu návrh rozpočtu Mateřské školy Zborovice, příspěvkové 

organizace, okr. Kroměříž na rok 2024, závazným ukazatelem neinvestičního příspěvku 

zřizovatele bude syntetický účet.  

 

Předsedající vyzval přítomné k diskuzi nad projednávaným bodem. 

 

Nikdo z přítomných se do diskuze nepřihlásil 

 

Předsedající dal hlasovat o schválení návrhu rozpočtu Mateřské školy Zborovice, příspěvkové 

organizace, okr. Kroměříž pro roky 2024. Závazným ukazatelem neinvestičního příspěvku 

zřizovatele bude syntetický účet. 

 

Pro:  10  

Proti:    0 

Zdržel se:   0  

 

usnesení č. IX/2023/4: Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočet Mateřské školy Zborovice, 

příspěvkové organizace, okr. Kroměříž pro rok 2024. Závazným ukazatelem 

neinvestičního příspěvku zřizovatele je syntetický účet. 

 

6) záměr rekonstrukce vnitřních prostor objektu občanské 

vybavenosti stojící na pozemku parc.č. 1095 v k.ú. Zborovice, 
 
Předsedající uvedl, že byl požádán o zařazení samostatného bodu do pořadu jednání, následně 

předal slovo navrhovatelce paní zastupitelce Klenovské. 

 

Paní zastupitelka Klenovská seznámila přítomné s návrhem rekonstrukce vnitřních prostor 

objektu občanské vybavenosti stojící na pozemku parc.č. 1095 v k.ú. Zborovice. Uvedla, že 

objekt je v nevyhovující stavu a jelikož se jedná o majetek obce navrhuje schválit záměr 

rekonstrukce vnitřních prostor, výše záměru 1,4 milionu, konečná cena by byla dle výběrového 

řízení, odhadovaná délka realizace 2-3 měsíce.  Dále doplnila dobu a výši investic v okolních 

obcích, kde se opravovala sportovní zázemí.  

Pan Drobil uvedl, že si myslí, že výše záměru 1,4 milionu, je na opravu málo. 

Předsedající se dotázal paní navrhovatelky, zda již může dát hlasovat, nebo chce ještě něco 

doplnit. Paní zastupitelka Klenovská, uvedla, že se již může hlasovat, že požadavek na zařazení 

bodu do jednání měla z důvodu, že na minulém zasedání zastupitelstva obce se několik 

zastupitelů zdrželo, takže nyní se mohou vyjádřit ještě jednou. 
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Předsedající dal hlasovat o souhlasu s předloženým návrhem rekonstrukce vnitřních prostor 

občanské vybavenosti stojící na pozemku parc. č.1095 v k.ú. Zborovice. 

 

Pro:  3 (Olšina, Klenovská, Scheichenostová) 

Proti:  6 

Zdržel se: 1 (Drobil) 

 

Návrh byl zamítnut, usnesení nevzniklo. 

 

 

7) rozpočet základní školy Zborovice, okres Kroměříž, 

příspěvková organizace, 

 
 

Předsedající předložil zastupitelům čerpání dotace od územního správního celku poskytnuté 

zřizované organizaci Základní škola Zborovice, okres Kroměříž, příspěvková organizace. 

Z poskytnutého dokumentu je patrné, stejně jako z předloženého návrhu ředitelky ZŠ paní Mgr. 

Vladimíry Jáchimové, možné snížení příspěvku zřizovatele pro rok 2023 o 800.000,- Kč 

z položky 502 Spotřeba energie. 

 

Předsedající dal prostor pro diskuzi nad projednávaným bodem. 

 

Do diskuze se nikdo nepřihlásil. 

 

Předsedající dal hlasovat o snížení příspěvku zřizovatele na rok 2023 o 800.000,- Kč z položky 

502 Spotřeba energie, na základě předloženého čerpání dotace od územního správního celku 

k 31.10.2023 a žádosti od paní ředitelky Mgr. Vladimíry Jáchimové, zřizované organizace 

Základní školy Zborovice, příspěvkové organizaci, okres Kroměříž 

 

Pro:  10 

Proti:    0 

Zdržel se:    0 

 

usnesení č. IX/2023/5: Zastupitelstvo obce souhlasí se snížením příspěvku zřizovatele 

Základní škole Zborovice, okres Kroměříž, příspěvkové organizace na rok 2023  

o 800.000,- Kč z položky 502 Spotřeba energie, na základě žádosti ředitelky Mgr. 

Vladimíry Jáchimové a doloženého čerpání dotace od územního správního celku 

sestaveného k 31.10.2023. 

 

Předsedající předložil návrh střednědobého výhledu rozpočtu Základní školy Zborovice, 

příspěvkové organizace, okr. Kroměříž pro roky 2025 a 2026. 

 

Předsedající vyzval přítomné k diskuzi nad projednávaným bodem. 

 

Nikdo z přítomných se do diskuze nepřihlásil 
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Předsedající dal hlasovat o schválení návrhu střednědobého výhledu rozpočtu Základní školy 

Zborovice, příspěvková organizace, okr. Kroměříž pro roky 2025 a 2026. 

 

Pro:  9  

Proti:  0 

Zdržel se: 1 (Kuciánová)  

 

usnesení č. IX/2023/6: Zastupitelstvo obce schvaluje střednědobý výhled rozpočtu 

Základní školy Zborovice, okr. Kroměříž, příspěvkové organizace pro roky 2025 a 2026. 

 

 
Předsedající předložil návrh rozpočtu Základní školy Zborovice, okr. Kroměříž, příspěvkové 

organizace na rok 2024, závazným ukazatelem neinvestičního příspěvku zřizovatele bude 

syntetický účet. Stejně jako předcházející projednávané materiály byl návrh rozpočtu součástí 

poskytnutých materiálů zaslaných jednotlivým zastupitelům. 

 

Předsedající vyzval přítomné k diskuzi nad projednávaným bodem. 

 

Paní zastupitelka Scheichenostová se dotazovala, zda když v návrhu rozpočtu ZŠ je příspěvek 

zřizovatele 3825 tis. bude se tato částka snižovat při schvalování o 800 tis.. Starosta uvedl, že 

nebude, že se bude hlasovat o předloženém návrhu.  

 

Předsedající dal hlasovat o schválení návrhu rozpočtu Základní školy Zborovice, okr. 

Kroměříž, příspěvková organizace pro rok 2024. Závazným ukazatelem neinvestičního 

příspěvku zřizovatele je syntetický účet. 

 

 

Pro:  2 (Scheichenostová, Klenovská) 

Proti:  6 

Zdržel se: 2 (Olšina, Kuciánová) 

 

 

Návrh byl zamítnut, usnesení nevzniklo. 

 

8) střednědobý výhled rozpočtu obce Zborovice, 
 

Předsedající předložil zastupitelstvu obce návrh střednědobého výhledu rozpočtu obce pro rok 

2025 a 2026. Návrh Střednědobého výhledu rozpočtu obce byl řádně vyvěšen na úřední desce, 

a to i způsobem umožňujícím dálkový přístup. Připomínky k návrhu střednědobého výhledu 

obce mohli občané uplatnit do 13.12.2023, nebo tak mohou učinit na dnešním zasedání 

zastupitelstva obce.  Písemnou připomínku k návrhu střednědobého výhledu obce nikdo 

neuplatnil. 

 

Předsedající vyzval přítomné k diskuzi nad projednávaným bodem. 

 

Paní zastupitelka Scheichenostová se dotazovala na paragraf 3900, kde je rozpočet na 

polyfunkční dům na rok 2025 - 7 mil. a na rok 2026 - 5 milionů. Dotazovala se, jak dlouho se 
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takto bude dům stavět, když výhled na tři roky je investice ve výši 16 milionů a hodnota celé 

investice 50 tisíc. Paní Kuciánová upozornila paní Scheichenostovou, že se zřejmě spletla  

a myslela miliony. Paní zastupitelka Scheichenostová potvrdila, že se spletla a jedná se  

o miliony. Starosta uvedl, že je třeba si uvědomit, že hodnota investice se za dobu, než bylo 

vydáno stavební povolení, s čím souviselo různé dokazování, značně zvýšila. Původní rozpočet 

byl asi 20 milionů a nyní je asi 42 milionů. Paní zastupitelka Scheichenostová uvedla, že již 

dříve se dotazovala, z čeho se bude výstavba polyfunkčního domu financovat. Starosta uvedl, 

že na tuto otázku nemá odpověď, je možné že z rozpočtu obce nebo také se může financovat 

z dotací. Pan zastupitel Jurčík uvedl, že nyní jsou na rozpočtované investiční výdaje z rozpočtu 

obce, které jsou navrženy ve střednědobém výhledu obce. Starosta uvedl, že se mohou peníze 

převést z jiného paragrafu a na polyfunkční dům přidat více. Vyzval paní zastupitelku, zda má 

návrh, ze kterého paragrafu by se mohla částka na polyfunkční dům vzít. Paní Scheichenostová 

uvedla, že si myslí, že je na palubě Titanicu, že si nemyslí, že má možnost něco změnit, proto 

nic nenavrhuje. 

 

Předsedající dal hlasovat o schválení návrhu střednědobého výhledu rozpočtu obce pro roky 

2025 a 2026. 

 

Pro:  9 

Proti:  0 

Zdržel se: 1 (Scheichenostová) 

 

 

usnesení č. IX/2023/7: Zastupitelstvo obce schvaluje střednědobý výhled rozpočtu obce pro 

rok 2025 a 2026. 

 

 

9) rozpočet obce Zborovice pro rok 2024, 

 
Předsedající předložil zastupitelstvu obce návrh rozpočtu obce na rok 2024. Rozpočet je 

sestavený jako schodkový, a to na straně příjmů 46.700.000,- Kč a na straně výdajů 

51.700.000,- Kč. Splátky úvěru ve výši 1.999.920,- Kč. Celkový schodek ve výši 6.999.920,- 

Kč bude kryt přebytkem z hospodaření v minulých letech. Návrh rozpočtu byl řádně vyvěšen 

na úřední desce a způsobem umožňujícím dálkový přístup dne 30.11. 2023. Připomínky 

k návrhu rozpočtu obce mohli občané uplatnit písemně do 13.12.2023. Připomínku k rozpočtu 

může občan uplatnit na probíhajícím zasedání zastupitelstva obce, písemnou připomínku 

k návrhu rozpočtu obce nikdo v termínu neuplatnil. Závazným ukazatelem bude paragraf. 

 

Předsedající vyzval k diskuzi nad projednávaným bodem. 

 

Paní zastupitelka Scheichenostová se dotazovala, že když je v rozpoložkovaném rozpočtu 

uvedeno na položce příspěvek zřizovatele částka 2600 tis. je to snížení vyšší, než o které paní 

ředitelka žádala – žádala o snížení o 800 tis. částka příspěvku zřizovatele je snížena o 1200 tis. 

což je o 400 tisíc více. Starosta uvedl, že se jednalo o snížení příspěvku zřizovatele na rok 2023, 

návrh rozpočtu základní školy na rok 2024 nebyl schválený a nyní se jedná o rozpočtu obce na 

rok 2024. Dotazovala se, z čeho bude škola fungovat, vždy se schvalovalo to, co škola 
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navrhovala a nyní je příspěvek zřizovatele nižší o 400 tisíc. Starosta uvedl, že na toto se měla 

paní zastupitelka ptát na pracovní poradě zastupitelů, kde byli zastupitelé s návrhem rozpočtu 

seznámeni, které se paní zastupitelka nezúčastnila. Paní zastupitelka uvedla, že v této době měla 

pracovní povinnosti, proto se porady nezúčastnila, že jí starosta tyto porady dělá naschvál 

v době, kdy ví, že je v práci.  

Pan Scheichenost vznesl dotaz k financování příspěvkové organizace. Starosta požádal pana 

Scheichenosta, aby svůj dotaz řekl na mikrofon, což pan Scheichenost odmítl. Starosta 

opakovaně požádal pana Scheichenosta, o dotaz na mikrofon, jinak nebude odpovídat, protože 

mu nerozumí. Pan Scheichenost přišel před stůl předsedajícího s dotazem, zda slyší nebo ne.  

 

Předsedající, starosta obce, zasedání zastupitelstva obce v 18:46 přerušil alespoň na 10 minut, 

aby nemusel ke sjednání pořádku na veřejné zasedání přizvat PČR. 

Zasedání v 18:57 pokračovalo.  

 

Předsedají uvedl, že se vrací k projednávanému bodu 9) rozpočet obce Zborovice na rok 2024 

a k připomínce paní zastupitelky Scheichenostové, zda částka na paragrafu 3113 – základní 

školy – ve výši 3450 tis. je správným návrhem. Vyzval paní zastupitelku Scheichenostovou  

jakou částku na tento paragraf navrhuje. Paní zastupitelka Scheichenostová uvedla, že 

navrhuje částku o 400 tisíc více na příspěvek zřizovatele. Starosta vyzval paní zastupitelku, ať 

uvede, ze kterého paragrafu z návrhu rozpočtu by těch 400 tisíc převedla. Paní zastupitelka 

uvedla, že například v příjmech je na položce příjmy z kulturních akcí částka ve výši 120 tisíc, 

v letošním roce byla skutečná částka 228 tis. takže by navrhovala, aby se do rozpočtu přidalo 

100 tis a ty by se mohly převést na paragraf 3113. Starosta vyzval zastupitele, zda 

předpokládají, že příjmy z kulturních akcí budou na v roce 2024 vyšší o 100 tis. Pan Sokolínský 

uvedl, že ne, toto se nepředpokládá. Pan zastupitel Sokolínský byl vyzván k diskuzi na mikrofon. 

Na mikrofon sdělil paní Scheichenostové, ne.  Dále se paní zastupitelka dotazovala na paragraf 

3392 – mzdy na sokolovně, pro koho jsou zde mzdy narozpočtované. Starosta požádal  

o odpověď zapisovatelku (účetní obce), ta uvedla, že se jedná o mzdy paní uklízečky a na 

položce 5021 odměna z dohody pro správce sokolovny. Dále se paní zastupitelka dotazovala, 

zda paní uklízečka má plný úvazek a uklízí na sokolovně jen po akcích, nebo každý den. Starosta 

uvedl, že každý den a mimo jiné uklízí i na zdravotním středisku. Starosta vyzval paní 

zastupitelku o návrhy dalších možností, paní zastupitelka uvedla, že si připadá, že není  

u kormidla a nemůže nic ovlivnit. Starosta upozornil, že u kormidla není nikdo, i on jako 

starosta obce je jeden ze zastupitelů, stejně jako ona, a navrhl paní zastupitelce, že příští veřejné 

zasedání může řídit ona – tuto nabídku paní zastupitelka Scheichenostová odmítla. Uvedla, že 

v rozpočtu jsou různé investiční akce, které by se mohly rozvrhnout do více let a tím na rok 2024 

snížit částky. Uvedla, že se jedná například o investice na veřejném osvětlení, polyfunkčním 

domu, vybudování dětského hřiště a další, navrhovala, že by se tyto investice měly rozložit do 

více let.  Starosta uvedl, že právě proto se výstavba polyfunkčního domu plánuje na více let, 

vyzval paní zastupitelku, aby uvedla, kterou část rekonstrukce veřejného osvětlení by 

navrhovala neprovádět v rámci úspor – veřejné osvětlení v ulici Nerudova, Wolkerova, Lesní, 

Hřbitovní nebo ulice Hlavní, doplnil, že na tyto investiční akce, je zpracovaný projekt a vydáno 

stavební povolení. Paní zastupitelka uvedla, že nenavrhuje, aby se rekonstrukce neprováděla, 

ale aby byla rozložena na více let. Navrhla diskuzi ukončit a přejít k hlasování. Pan Jurčík 

uvedl, že na pracovaní poradě, které se paní Scheichenostová nezúčastnila, byli zastupitelé 

seznámení s projektem a také se stavem veřejného osvětlení, které je dle revizních zpráv 

v nevyhovujícím stavu. 
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Předsedající dal hlasovat o schválení návrhu rozpočtu obce na rok 2024 – příjmy ve výši 

46.700.000,- Kč, výdaje ve výši 51.700.000,- Kč, splátky úvěru 1.999.920,- Kč. Schodek ve 

výši 6.999.920,- Kč bude krytý zapojením přebytků hospodaření minulých let. Závazným 

ukazatelem je paragraf. 

 

Pro:  9  

Proti:  1 (Scheichenostová) 

Zdržel se: 0   

 

usnesení č. IX/2023/8: Zastupitelstvo obce Zborovice schvaluje rozpočet na rok 2024- 

příjmy ve výši 46.7000.000,- Kč, výdaje ve výši 51.700.000,- Kč, splátka úvěru ve výši 

1.999.920,- Kč. Schodek rozpočtu ve výši 6.999.920,- Kč bude krytý zapojením přebytků 

hospodaření minulých let. Závazným ukazatelem bude paragraf. 

 

 

10)  revokace usnesení č.15 z IX. veřejného zasedání ze dne 

22.8.2019, 

 
Předsedající zastupitelům předložil žádost o revokaci usnesení z IX. veřejného zasedání 

zastupitelstva obce Zborovice ze dne 22.8.2019. Jedná se o zrušení systému prodeje a pronájmu 

pozemků podle tabulky v příloze č.2 zápisu. Tabulka byla sestavena v dobré víře zastupitelů 

k narovnání vztahů s uživateli půdy ve vlastnictví obce. Tento systém bude následně po 

revokaci usnesení nahrazen prodejem a pronájmem podle znaleckého posudku znalce 

doporučeného obcí. 

 

Předsedající vyzval přítomné k diskuzi nad projednávaným bodem. 

 

Nikdo z přítomných se do diskuze nepřihlásil 

 

Předsedající dal hlasovat o souhlasu s revokací usnesení č.15 z IX. veřejného zasedání 

zastupitelstva obce Zborovice ze dne 22.8.2019, s tím, že dosavadní platný systém prodeje  

a pronájmu obecních pozemků bude nahrazen znaleckým posudkem stanovení ceny znalcem 

doporučeným obcí. 

 

Pro:  8  

Proti:  0 

Zdržel se: 2 (Klenovská, Scheichenostová) 

 

usnesení č. IX/2023/9: Zastupitelstvo obce souhlasí s revokací usnesení č.15 z IX. veřejného 

zasedání zastupitelstva obce Zborovice ze dne 22.8.2019 s tím, že systém prodeje  

a pronájmu obecních pozemků bude řešen jen a pouze přes stanovení znalecké ceny 

posudkem na stanovení ceny znalcem doporučeným žadateli obcí. 
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11)  diskuze, 
 

Paní zastupitelka Scheichenostová se dotazovala k rekonstrukci střechy šaten na hřišti. 

Předsedající vyzval paní zastupitelku, aby uvedla, koho se dotazuje. Uvedla, že starosty obce. 

Zda je vhodné, aby firma sundala střešní krytinu a nechala střechu odkrytou bez zaplachtování, 

protože nyní do objektu zatéká, tento stav se jí zdá jako nevyhovující. Starosta požádal paní 

zastupitelku, aby dotazy vznesla postupně. Paní zastupitelka se tady starosty obce dotázala, zda 

si tuto akci pohlídal, starosta uvedl, že ano. Dále se dotazovala, jestli ví, že do objektu, který je 

majetkem obce zatéká – uvedl, že to ví, a doplnil že zatékalo i před rekonstrukcí. Paní 

Scheichenostová uvedla, že si myslí, že práce by na sebe měly navazovat, firma by měla objekt 

zajistit tak aby do něho nezatékalo. Starosta vyzval paní zastupitelku, aby uvedla, které práce 

nenavazují a uvedl, že práce provádějí zaměstnanci obce, ne firma. Paní zastupitelka uvedla, 

že si myslím, že by práce měla provádět firma, když byl schválený záměr ve výši 1 milion. 

Pan Zavadil, požádal starostu obce, aby v návaznosti na nově vydané jízdní řády požádal 

koordinátora dopravy na Zlínském kraji, zda by bylo možné posunout odjezdy vlaků 

z Kroměříže na původní časy, nyní je to pro pracují osoby nevyhovující, vlak do Zborovic 

nestíhají. Starosta uvedl, že o změně jízdných řádů byla obec informována, před jejich vydáním 

s ním o změnách nikdo nejednal. Požadavek může na koordinátora dopravy zaslat.  

Pan Jašíček, se dotazoval, jak to bude s poštou ve Zborovicích. Starosta uvedl, že i když nebyla 

na minulém zasedání zastupitelstva obce schválena ani jedna z požadovaných dotací pro 

provozovatele pošty ve Zborovicích, bylo oznámeno českou poštou, že provozní doba pošty se 

ještě o hodinu prodlouží každý den.  

Pan Vrána se vrátil k diskuzi k jízdním řádům, uvedl, že když dříve měla obec požadavek na 

změnu jízdního řádu, kvůli školákům, nebylo vyhověno. Pan Jašíček uvedl, že se jedná o jeden 

spoj pro občany, kteří pracují v Kroměříži. Uvedl, že vlak po příjezdu do Zborovic, zde stojí 20 

minut. Kdyby odjížděl z Kroměříže o 20 minut později, bylo by to vhodnější. Starosta uvedl, že 

požadavek koordinátorovi dopravy zašle. 

Pan Scheichenost uvedl, že starosta obce ve své zprávě uvedl, že jeden ze zastupitelů byl 

napadený – dotazoval se, kde tuto informaci získal. Starosta uvedl, že od napadané osoby. Pan 

Scheichenost uvedl, že pokud informace o napadení má jen z jedné strany, měl by se 

jmenovaným osobám a osobám po kterých požadoval omluvu, omluvit on. Starosta vyzval pana 

Scheichenosta ať uvede, kterým osobám a za co se má omlouvat. Pan Scheichenost uvedl, že 

starosta dobře ví, o které osoby se jedná, že se jedná o osoby, o kterých mluvil a o dvou paních 

zastupitelkách. Starosta vyzval, pana Scheichenosta, aby jmenovitě uvedl, kterým 

zastupitelkám, protože v zastupitelstvu máme tři zastupitelky, jmenovitě kterým osobám a za co 

se má omluvit. Pan Scheichenost nechtěl dále se starostou diskutovat. 
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12)  závěr. 
 

Předsedající poděkoval všem přítomným za jejich účast na IX. veřejném zasedání zastupitelstva 

obce Zborovice, za jejich podnětné připomínky a náměty k diskuzím a všem popřál příjemné 

prožití nadcházejících vánočních svátků a šťastný vstup do nového roku 2024. 

 

Veřejné zasedání zastupitelstva obce bylo ukončeno 14.12.2023 v 19:28 hodin. 

 
 

 

 

 

 

______________________      ______________________ 

Vítězslav Hanák       Ivo Sokolínský 

starosta obce        ověřovatel 

 

 

______________________      ______________________ 

Mgr. Zdeňka Kuciánová      Roman Fiury 

místostarostka obce       ověřovatel 

 

 

______________________ 

 

Martin Vrána 

místostarosta obce 

 


